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Limingan kunta    Muistio 3/2024 

       
Vammaisneuvosto 
 
Aika:  9.4.2024  klo. 17.00 - 19.01 
Paikka: Lakeustalo 2 krs. Kramsu 
 
 
Jäsenet: Oulun seudun kuulo   Mari Ansamaa, varapuheenjohtaja 
 Ammatillinen tukihenkilö  Suvi Laurila    
 Pohjois-Pohjanmaan aivoyhdistys  Ritva Laitinen, puheenjohtaja 
    Antti Nuutinen  
    Marika Salo 
    Maarit Satomaa 
    Salme Junnila 
 Seurakunta   Sanna Mettovaara 
 Kunnan edustaja, luottamushenkilö Jarmo Laitinen 
                Kunnan viranhaltija  Eliisa Tornberg, sihteeri 
Soveltavan liikunnan koordinaattori Hanna Koskinen 
 
Poissa:  Kunnan edustaja, luottamushenkilö Tiina Hintikka 
 
 
10 § Puheenjohtaja avasi kokouksen 

11 § Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 
   
12 § Edellisen kokouksen muistio hyväksyttiin 
 
13 § Esityslista hyväksyttiin 
 
14 § Kunnanjohtaja Pekka Rajala kertoi kunnan ajankohtaisista asioista. Raideliikenteestä 
 käydään neuvotteluja, jotta junien pysähtyminen Limingassa olisi tulevaisuudessa 
 mahdollista. Tämä helpottaisi liikkumista. Keskustan kehittäminen etenee. Aseman 
 kehittämiseen sisältyy kerrostalon rakentaminen. Kehittämistyö on pitempiaikainen 
 prosessi, joka etenee vaiheittain. Yhteisöllinen turvallinen asuminen on keskeistä. 
 Rakentaminen on kunnan tehtävänä. Pohde tuottaa sotepalveluita. Jussila on jollain 
 aikataululla tulossa kunnan hallintaan. Jussila on myös osittain käytettävissä  
 erityisryhmien asumiseen, sillä talossa ei ole hissiä. Niittypirtin sijainti on hyvä, mutta 
 tällä hetkellä asuntojen kunto on kohtalainen.  

Yksityinen taho rakentaa kovan rahan kerrostalokohteen keskustaan. Kunnalla on 
 mahdollisuus hankkia omistukseen muutamia asuntoja.  
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Joutsenkodin läheisyyteen on suunnitteilla yhteisöllistä asumista kerrostalokohteena. 
 Rakentamisen käynnistäminen edellyttää kunnan mukaan lähtemistä. Kunnalla ei ole 
 tässä vaiheessa yhteisöllistä asumista, joka täyttää Pohteen kriteerit. Erityisryhmille 
 asumispalvelua vuokra-asuntoja, jotka kunta vuokraa. Hoivatie tuottaisi palveluita. 
 Taloon on suunnitteilla yhteisöllisiä tiloja. 

Jussilassa talvikunnossapito ei ole toiminut.  
Olisiko taidekoulun kanssa yhteistyön mahdollisuuksia?  
Vammaisneuvosto toivoo, että tulee kuulluksi, kun asuntoja suunnitellaan. Antti 

 Nuutinen on valittu vammaisneuvoston edustajaksi, jos työryhmä perustetaan. 
Ely kunnostaa keskustan tiestöä, jotta liikkuminen apuvälineiden kanssa on 

 turvallisempaa. 
 
15 § Soveltavan liikunnan koordinaattori Hanna Koskinen kävi läpi perhepäivän 

tilannekatsauksen. Perhepäivä järjestetään su 26.5 klo 10–14. Hanna ja Suvi 

kartoittavat onko nuoria kiinnostuneita tulemaan töihin perhepäivään.  

 

Kaikkien kesäfestari järjestetään 5.6.2024 klo 16–20.30 Kuusisaaressa. Maksuton, 

päihteetön ja esteetön tapahtuma. Bussikuljetus järjestetään, jonka Hanna organisoi. 

Ilmoittautumiset Hannalle. Kartoitetaan nuoria valvontatyöhön. 

 

16 § Nuorisokahvila on maanantai-iltaisin vapaana. Nuorten kahvilailtaan toivotaan  
 nuorisopalveluista ohjaajaa. Tulee sopia toimintaryhmä, joka ottaa vastuuta tästä 
 toiminnasta. Kahvilailta voisi olla klo 17–20. Kokeillaan kahvilatoimintaa  
 “vapputeemalla” 29.4.2024 klo 17–20. Marika, Hanna ja Suvi suunnittelevat sisältöä. 
 
17 § Muut asiat 
- Hanna kävi läpi yhdenvertaista palvelua kaikilla (YPK) merkkiä 
 
18 § Puheenjohtaja päätti kokouksen 19.01 
  


